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PROTOKÓŁ NR SP-BR.0012.4.5.2024 

z posiedzenia 

Komisji Edukacji, Kultury i Sportu oraz Zdrowia i Pomocy Społecznej 

Rady Powiatu Wrocławskiego  

  

w dniu 20 grudnia 2024 r. 

 

Posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu oraz Zdrowia i Pomocy Społecznej 

Rady Powiatu Wrocławskiego odbyło się w Sali Sesyjnej nr 118 w siedzibie Starostwa 

Powiatowego we Wrocławiu, ul. T. Kościuszki 131.   

 

Zgodnie z załączoną listą obecności (załącznik nr 1), w posiedzeniu uczestniczyli Członkowie 

Komisji w pełnym składzie 7 osób: 

1. Agata Roman, 

2. Beata Błońska, 

3. Piotr Chmurzyński,  

4. Andrzej Dulski, 

5. Tomasz Maliga, 

6. Tomasz Ostaszewski, 

7. Grzegorz Waksmundzki. 

 

W posiedzeniu uczestniczyła także p. Magdalena Kuźnicka – Z-ca Dyrektora PCPR we 

Wrocławiu. 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 08:30.  

 

Punkt 1. Przedstawienie porządku obrad.  

 

Przewodnicząca Komisji p. Agata Roman otworzyła posiedzenie, powitała Gości i członków 

Komisji, stwierdziła kworum, po czym przedstawiła porządek posiedzenia: 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Przedstawienie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołów z posiedzeń Komisji EKiS oraz ZiPS w dniach: 26.11.2024 r. 

i 03.12.2024 r.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXVI/425/24 Rady 

Powiatu Wrocławskiego z dnia 27 marca 2024 r. określającą zadania i wysokości 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przeznaczonych dla Powiatu Wrocławskiego na realizację zadań w ramach 

rehabilitacji zawodowej i społecznej w roku 2024. Osoba referująca: p. Magdalena 

Kuźnicka – Z-ca Dyrektora PCPR we Wrocławiu.  

4. Sprawy różne.  

 

Pani Przewodnicząca wniosła o zdjęcie z porządku obrad punktu nr 2: „Przyjęcie protokołów z 

posiedzeń Komisji EKiS oraz ZiPS w dniach: 26.11.2024 r. i 03.12.2024 r.” celem ich 

uzupełnienia.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek Przewodniczącej Komisji EKiS oraz ZiPS p. Agaty Roman o zdjęcie z porządku obrad 

punktu nr 2. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Beata Błońska, Piotr Chmurzyński, Tomasz Maliga, Tomasz Ostaszewski, Agata Roman, 

Grzegorz Waksmundzki 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Dulski 

 

Wniosek został przyjęty. 

 

Komisja obradowała według zmienionego porządku obrad:  

1. Przedstawienie porządku obrad.  

2. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXVI/425/24 Rady 

Powiatu Wrocławskiego z dnia 27 marca 2024 r. określającą zadania i wysokości 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przeznaczonych dla Powiatu Wrocławskiego na realizację zadań w ramach 

rehabilitacji zawodowej i społecznej w roku 2024. Osoba referująca: p. Magdalena 

Kuźnicka – Z-ca Dyrektora PCPR we Wrocławiu.  

3. Sprawy różne. 

 

Punkt 2. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXVI/425/24 Rady 

Powiatu Wrocławskiego z dnia 27 marca 2024 r. określającą zadania i wysokości środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych dla 

Powiatu Wrocławskiego na realizację zadań w ramach rehabilitacji zawodowej 

i społecznej w roku 2024.  

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Magdalena Kuźnicka – Z-ca Dyrektora PCPR we 

Wrocławiu.  

Proponowana w niniejszej uchwale zmiana podziału środków PFRON uwzględnia istniejące 

potrzeby rozpoznane przez PCPR we Wrocławiu. Zmniejsza się o 50 tys. 433 zł. kwotę 

dofinansowania uczestnictwa osób niepełnosprawnych i ich opiekunów w turnusach 

rehabilitacyjnych, z uwagi na rezygnację osób z niepełnosprawnościami z otrzymanych 

dofinansowań. Zwiększa się natomiast o kwotę 50 tys. 433 zł. dofinansowanie zaopatrzenia w 

sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze przyznawane osobom 

niepełnosprawnym na podstawie odrębnych przepisów.   

W dniu 29 listopada br. projekt uchwały opiniowany był przez Powiatową Społeczną Radę ds. 

Osób Niepełnosprawnych, opinia jest pozytywna.  

 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali: 

- p. Przewodnicząca Komisji A. Roman, 

- p. M. Kuźnicka – Z-ca Dyrektora PCPR we Wrocławiu. 

 

Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXVI/425/24 Rady Powiatu 

Wrocławskiego z dnia 27 marca 2024 r. określającą zadania i wysokości środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych dla Powiatu 

Wrocławskiego na realizację zadań w ramach rehabilitacji zawodowej i społecznej w roku 

2024 - przyjęcie pozytywnej opinii.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Beata Błońska, Piotr Chmurzyński, Andrzej Dulski, Tomasz Maliga, Tomasz Ostaszewski, 

Agata Roman, Grzegorz Waksmundzki 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

 

Punkt 3. Sprawy różne.  

 

Głos w bieżącym punkcie zabrał Pan Radny Tomasz Maliga, który zawnioskował o 

zorganizowane dla Członków Komisji spotkań w szkołach Powiatu Wrocławskiego, celem 

zapoznania się z placówkami, ich władzami, uczniami, funkcjonowaniem i potrzebami. Radny 

zaproponował też organizację, przy udziale Wydziału Promocji Starostwa, spotkania z 

ulubionym idolem, rówieśnikiem uczniów. Rozeznanie, kogo młodzież najbardziej chciałaby 

zaprosić do swojej szkoły mogłoby się odbyć przy pomocy ankiety.  

 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że posiedzenia wyjazdowe do placówek edukacyjnych 

zostały ujęte w planie pracy Komisji na 2025 rok. 

 

Radny Tomasz Ostaszewski zapytał, czy takie spotkania wyjazdowe będą w formie posiedzeń 

Komisji. 

Przewodnicząca odpowiedziała, że tak, gdyż Członkowie Komisji EKiS oraz ZiPS powinni 

fizycznie poznać szkoły Powiatu Wrocławskiego. 

 

Kolejno głos zabrał Pan Radny Piotr Chmurzyński, który zaznaczył, że wyjazdowe posiedzenia 

Komisji były praktykowane w ubiegłych kadencjach Rady. Ponadto była możliwość dojechania 

na posiedzenia samochodami służbowymi Starostwa.  

 

Pani Przewodnicząca zobowiązała się przedstawić propozycje terminów wyjazdowych 

posiedzeń Komisji EKiS oraz ZiPS 

 

Pan Radny Piotr Chmurzyński nawiązał do budowy Zespołu Szkół Specjalnych w 

Krzyżowicach oraz do braku zapewnienia ciągłości nauki uczniom z niepełnosprawnościami w 

szkole ponadpodstawowej na terenie Powiatu. Radny zaznaczył, że należałoby zastanowić się 

nad poszerzeniem specjalizacji nowej szkoły specjalnej w Krzyżowicach. 

 

Więcej spraw nie zgłoszono.  

 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, o godz. 08:51 Przewodnicząca A. Roman zamknęła 

posiedzenie Komisji EKiS oraz ZiPS.  

 

 

Przewodnicząca  

Komisji  Edukacji, Kultury i Sportu  

oraz Zdrowia i Pomocy Społecznej 

 

Agata Roman 



 

4 
 

 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności. 

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Iwona Oślizło 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


